
 
 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis z 13. jednání 

 
Pro  Komise Rady HMP pro cyklistickou dopravu (KCD) 
 
Přítomni 

 
JUDr. Monika Krobová Hášová - předsedkyně komise,  
další členové komise: 
Ing. arch. Tomáš Cach, ing. Vratislav Filler, Petr Introvič, Ing. Václav Juppa, Ing. Daniel 
Mourek, Ing. Pavel Polák, RNDr. Miroslav Prokešk, Ing. arch. Radim Šimko  
Ing. Ladislav Malý – tajemník komise 

Host RNDr. Jana Plamínková (MČ Praha-Slivenec)  

Omluveni Tomáš Prousek, Luděk Schreib, Ing. Aleš Simandl, Ing. Jakub Zajíček, Jiří Zeman 

Zpracoval Ing. Ladislav Malý 
RNDr. Miroslav Prokeš  Počet stran 2 

 
1
7
.

 
 

Datum 
22. 5. 2012 
od 17:00 hod. do 
19:00 hod. 

 
 
1. Podněty k rozvoji cyklistické dopravy v MČ Praha-Slivenec 
 
Paní starostka RNDr. Plamínková nastínila problémy cyklistické dopravy ve Slivenci, zejména na cyklotrase 
A113 a při překonávání čtyřproudé magistrály K Barrandovu. Podněty jsou přiloženy k tomuto zápisu.  
Úkol 13/1: Osobně předat a projednat s náměstkem Noskem a s ředitelem TSK možnosti realizace 

podnětů k rozvoji cyklistické dopravy v MČ Praha-Slivenec. 
  T: 15. 6. 2012       O: předsedkyně komise 
 
2. Kontrola plnění úkolů 
 
Úkol 12/1: Projednat s radním MČ Praha 1 pro dopravu ing. Veselým povolení průjezdu cyklistů Šeříkovou 

ul. v protisměru na základě podkladů, které dodá do 27. 4. 2012. 
  T: 12. 5. 2012       O: předsedkyně komise 
  Jednání proběhne 28. 5. 2012, včedtně rozmístění stojanů na území MČ Praha 1. 
Úkol 12/2: Připravit a rozeslat členům komise stručné zhodnocení řešení cyklolávky Lahovického mostu 

s uvedením možných úspor. 
T: 2. 5. 2012       O: Šimko 

        Splněno, ing. arch. Šimko přednesl možné úspory.. 
        
Úkoly z předchozího období: 
Úkol 9/4:   Informovat komisi o aktuálním stavu vjezdů cyklistů do jednosměrek včetně fáze realizace. 
 Trvalý úkol - zpráva jednou za 2 měsíce                                                O: Introvič        
Úkol 34/1: Dořešit dosud neprůchodné uzly infrastruktury Přístav Radotín, Lihovar, vodní prostup Rokytka. 
 Úkol trvá. Na rok 2012 nejsou plánovány prostředky na tyto akce. 
 
 
3. Stezka pro chodce a cyklisty pod Hlávkovým mostem 
Úkol 13/2: Prověřit možnost zlepšit denní osvětlení podjezdů pro chodce a cyklisty pod Hlávkovým 

mostem. 
  T: 15. 6. 2012       O: Polák 



 
4. Pražské Primátorky 
Usnesení 13.1: Komise souhlasí se změnou vedení cyklotrasy A2 po chodníku Rašínova nábřeží ve 

dnech 31. 5. až 3. 6. 2012. 
Úkol 13/3: Napsat dopis ÚMČ Praha 2, odboru dopravy s návrhem na přechodnou úpravu místního 

značení na chodníku Rašínova nábřeží. 
  T: 31. 5. 2012       O: Malý 
 
 
5. Soutěž „Prahou na kole“, závěrečný večer 7. 6. 2012 
Došlo 50 soutěžních a řada nesoutěžních návrhů, z toho cca 5 úplně nových nápadů. 
Úkol 13/4: Svolat schůzku členů poroty soutěže „Prahou na kole“. 
  T: 31. 5. 2012       O: předsedkyně komise 
 
6. Různé 
Ing. arch. Šimko podrobně přednesl zprávu o provedené revizi kalkulace ceny nájezdových ramp 
z cyklolávky Lahovického mostu na Pražském okruhu s tím, že by každá lávka mohla být realizována o 
sedm milionů Kč, tj. o cca 40 procent, levněji. Podrobné zdůvodnění je přílohou tohoto zápisu. 
Úkol 13/5: Ve spolupráci s ing. arch. Šimkem projednat možnost zlevnění realizace nájezdových ramp 

s ředitelem TSK. 
  T: 31. 5. 2012       O: předsedkyně komise 
Úkol 13/6: Zjistit, zda je v katastru nemovitostí u převedeného pozemku pro nájezdovou rampu 

skutečně uvedeno, že je ve správě MČ Praha 12.  
  T: 31. 5. 2012       O: předsedkyně komise 
 
 

 
 

Všechna usnesení a úkoly byly schváleny přítomnými členy komise jednomyslně, není-li uvedeno jinak. 
 
 

Příští jednání komise se uskuteční 
Místo konání bude upřesněno v pozvánce. 

v úterý 19. 6. 2012 od 17:00 hod. 

 
 
 
zapsal:      Ing. Ladislav Malý               ověřila a schválila: JUDr. Monika Krobová Hášová
       tajemník komise         předsedkyně komise 
     RNDr. Miroslav Prokeš  
        člen komise 


